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2. bestyrelsesmøde 2015/2016 i Beboerforeningen Mølledammen område VII, 

Mølledammen 1-113 og Møllevangen 2 

Mødet afholdt 27/10-2015. 

Fremmødte: 

Helle (nr. 83), Anders (nr. 89), Jesper (nr. 97), Michael (nr. 99) og Christian (nr. 101) 

 

Referent: 

Helle 

 

 

1. Asfalt 

Christian har kontakt med 2 firmaer, som har 2 forsk. udbedringsmodeller. Det ene firma synes ikke 

asfalten ser så slem ud. Revner skal dækkes til, for ca. 20.000kr og om 2-3 år skal der et nyt øvre 

lag på. Det andet forslag er en udskiftning indenfor 10 år. For at vælge det rigtige vil vi gerne have 

en rådgiver udefra, eller en beboer med forstand på emnet. Vi spørger Jens Galby i første omgang. 

 

2. Legepladsen 

30 ud af 80 måtter er renset på legepladsen ved fælles hjælp. Espen er tovholder og der vil blive 

indkaldt til flere arbejdsdage. 

 

3. Kontingent  

(Michael) 3 husstande mangler at betale kontingent. 

 

4. Maling af affaldsrum 

(Helle) Maler bliver kontaktet til maling af vores affaldsrum i foråret. 

Vi har mailet til SIK for at skaffe gratis net til fodboldmålene ved legepladsen. 

Da flere pærer er gået, både på stræde og fortov vil vi rette henvendelse til kommunen. 

Vi skal huske at holde områderne omkring vores hæk og hegn ukrudtsfrie. 

 

5. Fibernet 

(Anders) Fibernet: Anders undersøger om Fibernet kunne være interessant. Da flertallet har Yousee 

tv, er der også nye muligheder i forhold til deres tilvalgspakker. 

 

6. Undersøgelse af forsikring ifm. bilbrand 

Nr. 37 har for nogen tid siden haft en bilbrand på p-pladsen. Vi vil undersøge om vores forsikring 

dækker skader på asfalt. 

 

7. Sommerfesten 2015 

Sommerfesten blev aflyst pga for få tilmeldinger. Støt op omkring arrangementet til næste år. 

 

8. Næste generalforsamling 

Generalforsamlingen er sat til d. 30/3-16 kl. 19-21 på Kingoskolen. Helle reserverer lokale. 

 

9. Fyldt kloak 

Kloaken ud for nr. 11 er flydt med sand og grus. Det skal undersøges om det er beboerforeningen 

eller kommunens opgave at tømme denne kloak. 
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10. Næste møde 

Næste møde d. 21/1-16. Helle bestiller mad. 

 


